
 افزایش سالمندان رها شده
 در خیابان های شهرهای بزرگ

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: آمارها نشان 
می دهد که س��المندان رها ش��ده در خیابان روبه 
افزایش هستند، در حالی که این موضوع در گذشته 
تنها در مورد برخی نوزادان اتفاق می افتاد. باید بدانیم 
که مساله معلول و سالمند مساله عاطفه و برگشت به 

زندگی است.
علی ربیعی با اشاره به اینکه نباید صدای محرومان 
خاموش ش��ود، گفت: متأسفانه ش��اهد هستیم در 
برخی شهرهای بزرگ، تعداد س��المندان رهاشده 
نسبت به گذشته افزایش یافته اس��ت. او در مراسم 
معارفه انوش��یروان محس��نی بند پی، رئیس جدید 
سازمان بهزیستی کش��ور و تقدیر از 43 ماه خدمت 
همایون هاش��می، رئیس س��ابق این نهاد که دیروز 
در محل سازمان بهزیس��تی برگزار شد، افزود:  باید 
برخی الگوهای رفتاری فراموش ش��ده را در جامعه 
احیا و مجددا رواج دهی��م؛ درحال حاضر هیچ نهاد 
مش��خص ش��ده ای در دولت متولی این امر نیست 
و ش��اید بهزیستی باید متولی آن باش��د، زیرا مردم 
امروز بسیار بی پناه شده اند و در شهرهای بزرگ نیز 
اتکا به یکدیگر کاهش یافته اس��ت و بهزیستی باید 
این فرهنگ ه��ای فراموش ش��ده را بازیابی و احیاء 
کند. او با اشاره به این که درمان تنها  3 درصد مسأله 
سالمندان را شامل می شود، اظهار کرد:  درحالی که 
مش��کل و دغدغه اصلی آنان عاطفه است و باید این 
عاطفه های از دست رفته را به آنها بازگردانیم.  علی 
ربیعی افزود:  همواره محرومیت و کم برخورداری در 
ذات هر نظامی وجود دارد اما نباید اجازه دهیم صدای 
محرومیت ها در جامعه خاموش ش��وند و درواقع در 

بهزیستی نماینده صداهای خاموش جامعه هستیم.

فرماندار تهران: 

پیشنهاد تشکیل 9 بخشداری در تهران 
به دولت رفت

فرماندار تهران از ارسال طرحی به وزارت کشور برای 
تشکیل 9 بخشداری در شهر تهران خبر داد.

عیس��ی فرهادی درباره لزوم گسترش فرمانداری 
تهران با توجه به وسعت و جمعیت شهر تهران، گفت: 
دو شیوه برای اداره شهر تهران در نظر گرفته شده که 
هر دو ش��یوه در قالب طرح به وزارت کشور ارایه شده 
است؛ در ش��یوه اول معتقدیم با توجه به جمعیت 10 
میلیونی شهر تهران باید نمایندگی هایی وجود داشته 
باش��د که وظیفه انتقال اخبار و اطلاع��ات را برعهده 
بگیرند و در انتخابات ها نقش داش��ته باش��ند و رابط 
میان مردم و دستگاه های خدمت رسان در جهت ارایه 
خدمات بیشتر و بهتر باشند. او افزود:  براساس قانون، 
بخش��داری زیرمجموعه فرمانداری اس��ت برهمین 
اس��اس پیش بینی کردیم هر دو یا سه منطقه تهران 
در قالب یک بخشداری قرار بگیرند. او گفت: این طرح 
توسط استاندار تهران تأیید و در وزارت کشور ارسال 
شده است، البته به قانون تبدیل شدن چنین طرحی 
نیازمند مصوبه دولت است و در صورت تصویب و ابلاغ 
می تواند به لحاظ اداره امورات ش��هر تهران کارس��از 
باشد. قطعا اجرای چنین طرحی نیازمند هزینه های 
سنگین نیست و با حداقل هزینه می توان آن را اجرایی 
کرد. فرماندار تهران تبدیل تمامی ادارات شهر تهران 
به اداره کل را نیز یکی دیگر از روش های پیش��نهادی 
فرمانداری تهران برای اداره شهر خواند و افزود:  در این 
طرح الگو آموزش و پرورش بوده اس��ت، به طوری که 
یک اداره کل اس��تان دارد و یک اداره کل شهر تهران؛ 
در نظر داریم برای تمامی ادارات استان چنین طرحی 
اجرا شود و ادارات کل مستقل در شهر تهران تشکیل 
و از این طریق نظارت بهتری صورت گیرد، این طرح 
به وزارت کش��ور داده ش��ده و از طری��ق فرمانداری 
و اس��تاندار ته��ران درحال پیگیری اس��ت. فرهادی 
درخصوص موض��وع جدایی ری از ته��ران نیز تأکید 
کرد:  این موضوع به کلی منتفی شده است و در زمان 
اخیر انتخابات ش��ورا هم انتخابات ری با تهران انجام 
ش��د. البته در زمان انتخاباتی غیر از شوراها، علاوه بر 
ری و شمیرانات، شهرستان های پردیس و اسلامشهر 
نیز جزو تهران محس��وب می ش��وند.فرهادی گفت: 
درحقیقت در انتخابات  سیاسی پنج فرمانداری تهران، 
ری، شمیرانات، پردیس و اسلامشهر با مرکزیت تهران 
با هم هستند و در انتخابات ش��وراهای شهر و روستا 
س��ه فرمانداری تهران، ری و ش��میرانات به مرکزیت 

فرمانداری تهران با هم خواهند بود.

توقف حکم اعدام ۶ محیط بان
مهر| رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با بیان 
این که زمانی که وارد این سازمان شدم حکم اعدام ۸ 
محیط بان قطعی شده بود، اعلام کرد: درحال حاضر 

حکم اعدام ۶ تن از آنها متوقف شده است.
معصومه ابتکار ادامه داد: در  س��ال 94 نیز مانند  
سال گذش��ته که حکم اعدام دو تن از محیط بانان 
تغییر و مورد بررس��ی مجدد قرار گرفت خبرهای 
خوبی ب��رای محیط بانان محک��وم داریم. به گفته 
او، اما به دلیل آث��ار و تبعاتی که رس��انه ای کردن 
این خبر ه��ا ممکن اس��ت در روند رس��یدگی در 
پرونده آنها داش��ته باش��د فعلا به طور دقیق اعلام 
نمی شود. ابتکار تصریح کرد: قوه قضائیه با سازمان 
محیط زیس��ت برای پیگیری و رس��یدگی به ابعاد 
حقوقی پرونده محیط بانان همکاری بسیار خوبی 
دارد و امیدواریم امس��ال نیز مانند  س��ال گذشته 
بتوانیم خبر ه��ای خوبی در م��ورد محیط بانان به 
مردم بدهیم.او یادآور شد:   یک سال و نیم گذشته 
که وارد س��ازمان محیط زیست شدم حکم اعدام ۸ 
تن از محیط بانان که در درگیری با ش��کارچیان به 
قتل محکوم شده بودند قطعی شده بود اما درحال 
حاضر حکم دو تن از آنها قطعی است که امیدواریم 

در سال 94 این دو حکم نیز متوقف شود.

گفت وگوی شهروند با سیدحسین عالمی بلخی،  وزیر امور مهاجران و عودت کنندگان جمهوری اسلامی افغانستان

 یک میلیون و 500 هزار افغان  در ایران 
مهاجر غیرقانونی اند
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آقای عالمی کش�ور ش�ما ب�ه دلی�ل ناملایمات 
سیاسی و اقتصادی که داشته،  تعداد زیادی مهاجر 
به کشورهای مختلف و به ویژه ایران فرستاده است. 
با توجه به روی کار آمدن دولت جدید در افغانستان 
فک�ر می کنی�د س�اختار اجتماع�ی و سیاس�ی 
افغانستان چقدر آمادگی بازگشت مهاجران افغان 

را دارد؟
دولت جدید افغانس��تان رویک��رد جدی��دی را درباره 
مهاج��ران دارد و فعلا رس��یدگی ب��ه امور آنه��ا یکی از 
اولویت های ملی ماست. این موضوع در عرصه های مختلف 
قابل پیگیری اس��ت؛ یک��ی مهاجرانی که هن��وز بیرون 
کشورند و با مشکلاتی مواجه هس��تند و بنابراین ما باید 
راه هایی را در پیش بگیریم تا راه حلی برای مشکلات آنها 

در نظر بگیریم. 
ب�ه  هرح�ال سال هاس�ت ک�ه ای�ن مهاج�ران 
مش�کلاتی دارن�د و در برهه هایی ب�رای حل آنها 
تلاش هایی ش�ده اس�ت،  دولت جدید افغانستان 
برای حل این مش�کلات چه راه های جدیدی را در 

نظر گرفته است؟
م��ا در رابط��ه با ای��ن موضوع ک��ه مش��کل مهاجران 
خارج از کش��ور را بای��د چطور حل کنیم در س��ه عرصه 
فعالیت های مان را شروع کرده ایم؛ یکی مربوط به مهاجران 
در ایران اس��ت و دوم و سوم مربوط به مهاجرانی است که 
در پاکس��تان و کش��ورهای اروپایی اند،  ما برای هر کدام 
اینها طرح هایی داری��م و در حال گفت وگو و مذاکره با این 
کشورها هستیم. در پاکستان صحبت های ما جلوتر رفته 
است؛ ما در این کشور دو دسته مهاجر داریم،  مهاجرانی که 
حضورشان در این کشور ثبت شده و دارای کارت هستند و 

مهاجرانی که کارت ندارند.
کاملا مانند ایران.

بله،  کاملا مثل ایران. ما جدیدا با مقامات پاکستان توافق 
کردیم که برای مجموعه مهاجرانی که در پاکس��تانند و 
کارت ندارند،  کارت صادر شود و آنها ابتدا به یک چارچوب 
قانونی داخل شوند تا بعد درباره آنها تصمیم گیری شود. در 
ایران هم ما در صحبت هایی که در سفرمان به ایران داشتیم 
و در مجموعه صحبت هایی که میان رئیس جمهوری ایران 
و افغانستان انجام شد، تصمیم گرفته شد تمامی کسانی 
که کارت ندارند باید ثبت شوند و هیچ مهاجر غیرقانونی 

در ایران باقی نماند. 
قرار است به آنها کارت هم داده شود یا این که فقط 

ثبت می شوند؟
به هر حال وقتی که ثبت می شوند، مدرکی که هویت 
این مهاجران را تثبیت می کند، در اختیارش��ان قرار داده 
می شود. یعنی حضور این مهاجران در ایران باید قانونمند 
ش��ود. از طرف دیگر ما باید سر مسأله بازگشت مهاجران 
فکری کنیم. درحال حاضر ما حدود ۶میلیون مهاجر در 

ایران و پاکستان داریم. 
در اروپا چطور؟ 

در اروپا ح��دود یک میلیون مهاجر افغ��ان وجود دارند 
 و در کل 7 میلی��ون مهاجر افغ��ان،  بیرون از افغانس��تان

 زندگی می کنند. 
بر اساس آمارهای شما چه تعداد از این مهاجران 

در ایران زندگی می کنند؟
رقمش تقریبا ب��ا تعدادی ک��ه در پاکس��تان زندگی 

می کنند،  برابر است. 
یعنی در هر کدام 3 میلیون؟

تقریبا. ح��دود یک میلیون و ۶00 هزار نف��ر یا کارت یا 
پاس��پورت دارند و این که چه تعداد از این مهاجران ثبت 
نشده اند،  دقیق مشخص نیس��ت؛ ما فکر می کنیم تعداد 
آنها یک میلیون نفر است و مسئولان ایرانی معتقدند یک و 
نیم میلیون است. اگر تعداد آنها یک و نیم میلیون نفر باشد، 
تعداد کل این مهاجران 3 میلیون نفر می شود. همین وضع 
را ما در پاکس��تان هم داریم. آن طور که داشتم می گفتم 

براس��اس برنامه های جدید م��ا،  بعد از آن ک��ه مهاجران 
غیرقانونی ثبت شدند ما باید برای برگرداندن این مهاجران 

به کشور خودمان با ایران و پاکستان برنامه ریزی کنیم.
فکر می کنید درحال حاضر چه موانعی س�ر راه 

برگشتن این مهاجران به افغانستان وجود دارد؟
 موضوع این اس��ت که ما نمی توانیم ۶میلیون انسان را 
در ۶ ماه یا یک سال به افغانستان برگردانیم. بر این اساس 
این بازگشت باید چند شرط داشته باشد؛ یکی این که آنها 
به صورت داوطلبانه به افغانستان برگردند، دیگر این که به 
صورت تدریجی باشد تا این ۶میلیون به صورت یک دفعه 
به کشورش��ان بازنگردند. از طرف دیگر شرایط و ظرفیت 
افغانستان هم برای بازگشت آنها مدنظر قرار داده شود. البته 
همیشه روی شرط اول یعنی داوطلب بودن این مهاجران 
برای بازگش��ت به دلیل پروتکل هایی که ما با کشورهای 
مختلف و س��ازمان ملل داریم،  تأکید ش��ده است. درباره 
شرط سوم هم باید بگویم این عزم ماست که مهاجرانی که 
به افغانستان برمی گردند، ماندگار شوند و دوباره به کشور 
قبلی برنگردند. اگر ما شرایط افغانستان را در نظر نگیریم،  
به عنوان مثال اگر ظرفیت پذیرش ما 300 هزار نفر باشد 
و 500 هزار نفر به کشور برگردند، شرایط برای ماندگاری 
آنها فراهم نمی ش��ود و بنابراین تع��دادی از آنها دوباره به 

کشورهایی که بوده اند،  برمی گردند. 
فکر می کنی�د در حال حاضر ش�رایط امنیتی و 
اقتصادی افغانس�تان که 2 دلی�ل اصلی مهاجرت 
افغان ها از کشور شما بوده اند، آن قدر مناسب است 
که این 6میلیون نفر را به بازگش�ت به کشورشان 

ترغیب کنید؟
خیر درحال حاضر ما ظرفیت بازگش��ت ۶میلیون نفر 
را نداریم، چون این کش��ش را نه شرایط امنیتی دارد و نه 
شرایط اقتصادی ما،  ولی اگر ما بخواهیم که آنها را به تدریج 
برگردانیم باید درباره یک ظرفیت زمانی برای برگرداندن 
آنها با ایران و پاکستان توافق کنیم. ولی هنوز این ظرفیت 
زمانی توافق شده وجود ندارد. در این ظرفیت زمانی امکان 
این هست که ما مشکلات امنیتی و اقتصادی را رفع کنیم 

و طبعا باید این موضوع دسته بندی شود که مثلا مهاجرانی 
که در ایران هس��تند از کدام استان های افغانستان به این 

کشور رفته اند و حالا قرار است به کجا برگردند. 
 سیاس�ت ایران به ویژه در زمان حکومت طالبان 
بر افغانس�تان،  برای ورود مردم این کشور به ایران 
چندان س�خت گیرانه نب�ود. بعد از آن ه�م تعداد 
زیادی از این مردم به صورت غیرقانونی و از طریق 
مرزها وارد ایران ش�ده اند. در ای�ران افرادی وجود 
دارند که معتقدند سیاست پذیرنده ایران برای ورود 
افغان ها به ایران در آن زمان، مناس�ب نبود و باعث 
ایجاد مشکلاتی به ویژه در بازار کار ایران شد. شما 

در این  باره چطور فکر می کنید؟
به هر حال مهاجرت یک پدیده انس��انی است و نباید با 
دید معاملاتی سیاسی به آن نگاه کرد. به نظر من باید این 
دیدگاه وجود داشته باشد کسانی که از سرزمین خودشان 
حرکت می کنند و به جای دیگری می روند، انسان هایی اند 
که مشکلاتی دارند و باید برای حل مشکلات به آنها کمک 
شود؛ این یک اصل انسانی و دینی است. درباره موضوع بازار 
کار هم باید بگویم که تحلیل ها دراین باره متفاوت اس��ت. 
افغان ه��ا در ایران و بازار کار آن حض��ور دارند ولی من فکر 
می کنم که این یک فرصت مغتنم برای ایران است، چون 
مشاغلی را که آنها در اختیار دارند معمولا مشاغلی اند که اگر 
افغان ها در آنها حضور نداشته باشند، ایرانی ها در آن حوزه ها 
کار نمی کنند. نمونه اش کارهایی است که مهاجران افغان 
در شهرداری ها انجام می دهند مانند نظافت یا سنگبری،  
کوره های آجرپزی،  کشاورزی و ... اینها مشاغلی است که 
اگر افغان ها آنها را انجام ندهند،  ایران مجبور اس��ت برای 

انجام آنها کارگر وارد کند.
ولی منتق�دان معتقدند اگ�ر از هم�ان اول این 
تعداد مهاجر افغان وارد ایران و مش�غول این کارها 
نمی ش�دند،  بخش�ی از نی�روی کار ای�ران در این 

قسمت ها مشغول به کار می شدند. 
 من باز هم فکر می کنم اگر آنها نبودند طبعا ایران ناگزیر 
بود برای این ب��ازار کار و این نرخ،  نی��روی کار وارد کند و 

دو س��ه برابر نرخی که الان کارگران افغان می دهد به آنها 
پول پرداخت کند. امتیاز دیگر کارگران افغان در ایران این 
است که آنها اینجا کار می کنند و دستمزدشان را همین جا 

مصرف می کنند. 
البت�ه من این حرف ش�ما را قبول ن�دارم. تعداد 
زی�ادی از ای�ن کارگ�ران،  حقوق ش�ان را ب�رای 
خانواده های ش�ان ک�ه در ولایت ه�ای مختل�ف 
افغانستان هستند،  می فرستند و من تعداد زیادی 
از آنها را به چشم دیده ام که خانواده ای اینجا ندارند. 
من نمی گویم نمی فرس��تند، ولی ش��ما ببینید وقتی 
ما می گویی��م 3میلیون مهاج��ر افغان در ای��ران زندگی 
می کنند،  همه شان کارگر نیس��تند و با خانواده های شان 
اینجا زندگی می کنند. وقتی خانواده ها هستند،  محصول 
دسترنج کارگران را در ایران مصرف می کنند ولی اگر ایران 
قرار باشد براساس یک قرارداد یا پروتکل از کشور دیگری 
کارگر وارد کند،  آنها پول را به کشورهای خودشان می برند 
و مصرف می کنند و بنابراین از ایران ارز خارج می ش��ود و 
مشکل اقتصادی برای ایران ایجاد می شود. بنابراین حضور 
کارگران افغان در ایران،  فرصت مغتنم��ی برای ایران به 
وجود آورده است. از طرف دیگر در حال حاضر هم قانونی 
وجود ندارد که بای��د در بخش هایی حتما کارگران افغان 
حضور داشته باش��ند ولی این محدودیت وجود دارد که 
کارگران افغان غیر از این کاره��ا،  کار دیگری نمی توانند 
انجام دهند. اگر همین الان هم کارگران ایرانی خواس��تار 
ورود به بخش هایی باشند که افغان ها کار می کنند،  کسی 
جلوی آنها را نمی گیرد و کارگران افغان جلوی کار جوانان 
ایرانی را نگرفته اند،  بلکه آنه��ا در بخش هایی که جوانان 
ایرانی حاضر به کار نیستند، کار می کنند. بنابراین بیش 
از آن ک��ه حضور کارگران افغان در ای��ران برای ما منفعت 

اقتصادی داشته باشد، برای ایران دارد. 
در حال حاضر مشخص است که هر  سال حدودا 

چه تعداد مهاجر غیرقانونی وارد ایران می شوند؟
خیر مشخص نیست. فکر می کنم ایران هم دراین باره 

آماری ندارد و اگر هم داشته باشد آن را به ما نداده است. 
شما برآوردی دراین باره ندارید؟

بر اساس صحبت هایی که در سفرمان به ایران با مقامات 
ایرانی صورت گرفت، قرار اس��ت کمیته مشترک مرزی 
بین افغانستان و ایران تشکیل شود که آن کمیته جلوی 
ترددهای غیرقانونی را بگیرد و امیدواریم این کمیته بتواند 
فعالیت های مثبتی داش��ته باش��د و در این صورت شاید 

بتوان آماری به دست آورد. 
آیا مش�خص اس�ت ک�ه هر  س�ال چه تع�داد از 

مهاجران افغان به افغانستان برمی گردند؟
این آم��ار متفاوت اس��ت. مث��لا زمان هایی ب��وده که 
در یک س��ال یک میلیون و 300 هزار نفر به افغانس��تان 

برگشته اند. 
اینکه می گویید چه زمانی بوده است؟

در  س��ال 2002 ی��ا هم��ان 13۸3 یعنی اوای��ل ورود 
نیروهای آمریکایی و ناتو به ایران. از طرف دیگر سال هایی 
هم بوده است که مجموع کسانی که داوطلبانه برگشته اند،  
کمتر از 30 ه��زار نفر بوده اس��ت. ولی خ��ب اخراج های 

اجباری از ایران و پاکستان هم وجود داشته است. 
نظر شما درباره این اخراج های اجباری چیست؟

من فکر می کن��م طرد کردن اجب��اری مهاجران روش 
درستی نیس��ت به این دلیل که اولا این مهاجران انسانند 
و ما باید انتظارش را داشته باشیم که به عنوان یک مشکل 
انسانی با آنها رفتار شود. موضوع دیگر این است که اخراج 
اجباری به نظر من یک کار عبث است و این را همه می دانند 
به این دلیل که آنها مجددا از راه غیرقانونی به کشور قبلی 
برمی گردند. این اخراج ها یک چرخه باطل اس��ت و باعث 
هدر رفتن هزینه و ... می شود. من فکر می کنم به جای این 
کار عبث باید یک راه قانونی پیدا کنیم مانند ثبت شدن آنها 
در یک چارچوب قانونی.                                  ادامه در صفحه 18 

روي خط خبرخبر

 »اعتیاد« و »بلوغ« وارد
 کتاب های درسی می شوند

مه�ر| ورود موضوع��ات جدی��د ب��ه کتاب های 
درس��ی؛ این خبری اس��ت که دیروز مدیرکل دفتر 
تألیف کتاب های ابتدای��ی وزارت آموزش و پرورش 
اعلام کرده اس��ت. محمود امانی طهرانی دراین باره 
 گفت:  »تمام کتاب های مقطع پنجم دبستان تغییر

 کرده است.« 
امانی درباره جزیی��ات تغییر در کتاب های مقطع 
ابتدایی برای  سال تحصیلی جدید هم گفت: »تمام 
کتاب های مقطع پنجم ابتدایی تغییر کرده اس��ت، 
همچنین بخشی از کتاب های مقطع چهارم دبستان 
اع��م از تعلیم��ات اجتماع��ی، عل��وم و جغرافیا هم 
دستخوش تغییرات شده است.« او در پاسخ به این که 
برخی س��ازمان ها اعم از اوقاف، هلال احمر، س��تاد 
مبارزه با مواد مخدر و قوه قضائیه برای پیش��گیری 
از آسیب ها درخواس��ت ورود به کتاب های درسی را 
دارند و آیا این اعمال شده است، ادامه داد: »به دنبال 
اجرای مطالبات دستگاه ها نیستیم اما این نیازها را در 
کتاب های درس��ی می بینیم و برای همین تغییرات 
انجام می شود. به  عنوان نمونه در مقطع هفتم و هشتم 
موضوع اعتیاد و بلوغ جنسی را گنجانده ایم، همچنین 
کتاب های فرهنگ تمدن ایران اسلامی و تاریخ هم در 

مقطع پنجم ابتدایی تغییراتی داشته است.« 

 انتقاد رئیس کمیسیون شهرسازی شورا
 از شهرداری تهران

 طبقه هفتم علاءالدین
سریع تر  تخریب شود

رئیس کمیس��یون شهرس��ازی ش��ورای ش��هر 
درخصوص تخریب پاساژ علاءالدین گفت:  چند بار 
به صورت جدی به شهرداری تهران برای تخریب این 
پاساژ تذکر داده ایم ولی تاکنون طبقه هفتم این پاساژ 

تخریب نشده است.
 محمد سالاری با تأکید بر این موضوع که برداشتن 
یک تیغه به معنی تخریب نیست، گفت:  شهرداری 
باید کل طبقه را تخریب کند، این طبقه بدون مجوز 
ساخته شده است.س��الاری با بیان این که عملکرد 
ش��هرداری در موضوع علاءالدین بسیار خوب بود و 
یک اقدام جهادی انجام شد، گفت:  ولی کار نیمه تمام 
باقی مانده اس��ت و باید هرچه س��ریعتر این طبقه 
تخریب شود.او با اشاره به این که تخریب طبقه هفتم 
علاءالدین رأی کمیسیون ماده 100 را دارد، گفت: 
با توجه به آراء موجود باید تخری��ب صورت گیرد و 
هنوز این امر انجام نش��ده اس��ت.رئیس کمیسیون 
شهرسازی شورای شهر افزود: البته ما هم شنیده ایم 
ولی سندی ندیده ایم، گفته اند که یک توافقات نصفه 
نیمه ای ش��هردار قبلی منطقه با مال��ک انجام داده 
ولی در توافق اولیه ش��روطی بین شهرداری و مالک 
انجام شده ولی مالک شروط را که یکی از آنها تأمین 

پارکینگ بوده انجام نداده است.

وزیر بهداشت: 

 طرح تحول 
مسیر عدالت در سلامت را هموار کرد

شهروند| طرح تحول س��لامت در مسیر عدالت 
قرار دارد و امیدواریم ظرف دو دهه آینده دسترسی 
مردم به خدم��ات درمانی یکنواخت ش��ود و فقط 
پایتخت و ش��هرهای بزرگ از خدمات بالا برخوردار 
نباشند. دکتر سید حسن هاش��می، وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزش��کی با اعلام این مطلب گفت:  
با اجرای این طرح علاوه بر بیمه همه مردم، پرداخت 
از جیب به ویژه در مناطق روستایی به حدود  3 درصد 
در بیمارس��تان های دولتی کاهش یافت.هاش��می 
در حاش��یه ملاقات با مدیرمنطقه مدیترانه شرقی 
سازمان جهانی بهداشت با بیان این که طرح تحول 
نظام سلامت مسیر عدالت در سلامت را هموار کرد، 
گفت:  با اجرای این طرح در سال گذشته روستاهای 
زی��ر 20 هزار نفر در کش��ور که فاقد پزش��ک بودند 
درحال حاضر دارای پزش��ک هستند. همچنین در 
مناطق محروم 400 قلم دارویی وارد ش��د و واکسن 
و مکمل های دارویی در اختیار مادران و نوزادان تازه 
متولد شده قرار گرفت. هنوز با عدالت کامل در حوزه 

سلامت فاصله داریم.

الناز محمدی| این نخس�تین بار نیست که او به ایران می آید. »حس�ین عالمی بلخی« که حالا چندماهی 
است وزیر امور مهاجران و عودت کنندگان افغانستان شده، دکترای فقه و معارف اسلامی اش را در ایران 
گرفته؛ اما این اولین بار اس�ت که در مقام وزیر و در اولین سفر محمد اشرف غنی، رئیس جمهوری جدید 
افغانس�تان با او و صدنفر از مقام های دولتی و بازرگانان افغان به تهران می آید. بعد از کنس�ل شدن قرار 
بازدید او از مدارس دانش آموزان افغان دیروز نیم ساعت را به ما وقت داد تا در اتاقش و در هتل آزادی با او 
گفت وگو کنیم. عالمی با دستار سیاه، لباس محلی سفید و قیافه ای جدی، تمام مدت گفت وگو را تمام قد 
از هموطنان مهاجرش دف�اع و از بعضی کمبودهای آنها در ایران انتقاد ک�رد. او گفت که حالا و با روی کار 
آمدن دولت جدید در افغانس�تان دیگر وقت آن است که 6 میلیون مهاجر افغان که در ایران و پاکستانند 

به تدریج به کشورشان بازگردند. 
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